

## **Cholera**

**Ecuador** (8 February 1996). A new outbreak of cholera was recently detected in Imbabura Province which is 100 km from the Colombian border. A total of 416 cases with 4 deaths were reported between 1 and 31 January. The majority of these cases (71%) occurred in the Otovalo indigenous community.

Due to the difficulty in access to health services of the population in this area special measures have been undertaken by the Ministry of Health to ensure greater distribution of oral rehydration salts and control of the outbreak. A group of national experts together with a WHO/Pan American Health Organization epidemiologist are coordinating these efforts.

## **Choléra**

**Equateur** (8 février 1996). Une nouvelle flambée de choléra a été décelée récemment dans la province d'Imbabura, à 100 km de la frontière colombienne. Un total de 416 cas et 4 décès ont été signalés entre le 1<sup>er</sup> et le 31 janvier. La majorité de ces cas (71%) sont survenus dans la communauté indigène d'Otovalo.

Etant donné la difficulté de la population de cette zone à accéder aux services de santé, le Ministère de la Santé a pris des mesures spéciales afin d'assurer une distribution plus large des sels de réhydratation orale et de maîtriser la flambée. Un groupe d'experts nationaux ainsi qu'un épidémiologiste de l'OMS/Organisation panaméricaine de la Santé coordonnent ces activités.